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datum  : 10 februari 2022 

steller(s)  : Maarten van den Bos 

onderwerp  : Nijmeegsestraat Gendt 

ontvangst griffie : 11 februari 2022 (in te vullen door de griffie) 

 

De onderstaande vragen zijn gericht aan het college van burgemeester en wethouders. 

Verzocht wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 

Aanleiding/ toelichting: 

Afgelopen jaar werd in Gendt de Nijmeegsestraat opnieuw ingericht. Zowel in de verantwoording college 

uitvoeringsprogramma als in het bijbehorende filmpje krijgt het project een prominente plek. Vanuit Gendt 

bereiken ons echter vragen en zorgen over met name de verkeersveiligheid, voorrangssituatie en inrichting 

van de weg. Daarover hebben we een aantal vragen.  

 

Vragen: 

1. De Nijmeegsestraat was – als we goed geïnformeerd zijn – een voorrangsweg. Nu zijn aantakkingen 

van zijwegen ingericht als gelijkwaardige kruispunten. Waarom is daarvoor gekozen? 

2. Omwonenden vertellen dat veel verkeer, waaronder de bus, niet aan de nieuwe situatie gewend is 

en daarom ‘gewoon voorrang neemt’. Dat ‘gaat een keer goed fout’, aldus een omwonende. Herkent 

het college deze signalen?  

3. Welke oplossingen zijn hier mogelijk? Wellicht kan met (tijdelijke) bebording of een bericht richting 

de busmaatschappij veel leed voorkomen worden? 

4. Tot aan Hof van Breunissen is de straat voorzien van klinkers. Daar staat ook een bord einde 30. Op 

het vervolg van de straat is nieuw asfalt aangebracht, met aan weerskanten rode fietsstroken. 

Waarom is ervoor gekozen hier de 30 km-zone te laten eindigen? 

5. Het traject verder richting Walburgen wordt veel gebruikt door jonge verkeersdeelnemers. Waarom is 

er niet voor gekozen het hele traject tot aan Walburgen in te richten als 30 km-weg? 

6. Omwonenden geven aan dat er veelvuldig geparkeerde auto’s staan op de fietsstroken, wat 

logischerwijze leidt tot gevaarlijke situaties. Herkent het college dit signaal?  

7. Mag op deze fietsstroken geparkeerd worden? Zo niet, hoe zou hiertegen handhavend kunnen 

worden opgetreden?  

 

 

Ondertekening: Maarten van den Bos, PvdA 

 

  

 

Schriftelijke vragen (art. 18 rvo) 
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beantwoording vóór :  11 maart 2022 (in te vullen door de griffie) 

behandelend ambtenaar :   

zaaknummer :  

onderwerp  :   

datum beantwoording :   

bijlagen  :  

verzenddatum :   (in te vullen door de griffie) 

  

(* : weghalen hetgeen niet van toepassing is) 

 

Naar aanleiding van bovenstaande vragen treft u onderstaand het antwoord van het college / de 

burgemeester* aan. 

 

Inleiding / toelichting: 

 

 

Antwoorden: 

1.    

2.  

3.  

4.  

5.  

 

 

burgemeester en wethouders van Lingewaard, 

 

de secretaris,           de burgemeester, 

 

 

 

drs. I.P. van der Valk          dr. P.T.A.M. Kalfs 

 

 

 

 

 

De tijdsbesteding in financiële zin verbonden aan de behandeling en beantwoording van bovenstaande  

art. 18 rvo-vragen door de behandelend ambtenaar bedroeg: ….. uur x € 95,-- (uurtarief) = € ….. . 

beantwoording college 


